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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2024/25:749 Parasportens långsiktiga finansiering

Parasporten är ett prioriterat område i idrottens regleringsbrev, och detta ger en 
viktig signal om att idrottens möjligheter ska omfatta alla, oavsett 
förutsättningar. Men det är också en signal som behöver stödjas av konkreta 
åtgärder.

Forskningen visar att parasportens målgrupper är mer inaktiva än andra, 
samtidigt som samhällsvinsterna av parasportens verksamhet är påtagliga inom 
flera områden.

Både i dag och historiskt har vi sett återkommande kortsiktiga satsningar på 
målgrupperna som omfattas av parasporten, ofta genom tidsbegränsade projekt. 
Det är satsningar som naturligtvis är värdefulla i stunden, men de adresserar 
inte de djupa strukturella hinder som målgruppen möter i vårt samhälle, såsom 
bristande tillgänglighet i idrottsanläggningar och avsaknad av resurser till 
föreningsutveckling.

Detta är en situation som Sverige och regeringen fick motta kritik för genom 
FN:s granskning av just det här under förra året.

För att förändring ska ske krävs det en flerårig finansieringsmodell som inte 
bara ger stöd här och nu utan som bygger en stabil grund för framtiden.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed:

 

Avser ministern att säkerställa att prioriteringen av parasporten i 
regleringsbrevet följs av en långsiktig ekonomisk strategi?

………………………………………

Ewa Pihl Krabbe (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-31
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


